
Schůze HV SRPŠ 24. 11. 2021 

1. Stav výběru členských příspěvků. Někteří rodiče 4.D nesouhlasí s výší příspěvku vzhledem 

k tomu, jak velký je zůstatek na účtu. 

Problém je ale v tom, že zůstatek na účtu je značně proměnný, může vypadat jako velký 

v okamžiku, kdy se zrovna sejdou platby. Dalším problémem je, že škola pracuje ve školních 

rocích, zatímco rozpočet je na fiskální roky. Kromě toho některé aktivity, na které se 

přispívalo, byli utlumeny kvůli pandemii, ale dá se očekávat, že budou opět obnoveny a bude 

se na ně zase čerpat. 

Paní ředitelka vysvětluje, že škola může v zásadě vyjít s prostředky, které má ve svém 

rozpočtu. Peníze ze SRPŠ jsou zejména pro studenty, na akce, kterých se účastní či je 

pořádají, případně na věci, které používají. Pokud rodiče nebudou platit příspěvky, nebude si 

škola moci podporu studentů dovolit.  

Zástupce 2. ročníku navrhuje sepsat stručný seznam, jak byly podpořeny jednotlivé ročníky 

v posledních letech, aby rodiče viděli, že i když např. čerpají málo v nižším ročníku, tak ve 

vyšších ročnících vyčerpají více.  

2. Paní ředitelka pohovořila o problému izolace nakažených žáků – zdá se, že školy se už plošně 

zavírat nebudou, vzhledem ke zvyšujícímu se počtu očkovaných přestává býti problémem 

čistě distanční nebo polodistanční výuka, ale škola se bude muset nějak postarat o jednotlivé 

žáky, kteří budou nakaženi nebo v karanténě. Prozatím se to řeší zveřejňováním učiva na 

Teamsech, škola i nabádá další žáky k pomoci.  

3. Žádost matky ze 4.C o příspěvek na vodácký kurz – přispíváno bylo i na jiné kurzy 

v předchozích letech. Žádost bude HV SRPŠ posuzovat v na příští schůzi v lednu.  

4. Diskuze o grantech SRPŠ. 

 

Zapsal: J. K. 

 


